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ACTA D’ASSEMBLEA DE BARRI 

1. Dades generals 

 Barri: El Pla de l’Estació 

 Data: dimarts 19 de març de 2024 

 Hora: 19h 

 Lloc: Escola Sant Andreu 

 Regidor/a de barri: Xavier Vila 

 Assistents de l’equip de govern: 

o Xavier Vila: regidoria de barri del Pla de l’Estació, regidoria d’Organització 

i Personal, regidoria d’Innovació i Noves Tecnologies, regidoria de 

Govern Obert i Transparència 

o Eunice Martín: regidoria de Serveis Socials, regidoria de Salut Pública i 

Consum 

o Anna Serra: regidoria d’Educació, Infància i Família, regidoria de 

Formació i Ocupació 

o Javier Romero: regidoria de Joventut, regidoria de Participació Ciutadana 

o Joan Jansana: regidoria de Control Ambiental de les activitats, regidoria 

de Transició Energètica i Mobilitat Sostenible, regidoria de Serveis 

Municipals, Espai Públic i Equipaments, regidoria d’Urbanisme i Obres 

d’Infraestructures 

o Victor Puntas: Cap de gabinet i protocol 

2. Ordre del dia 

A. Salutació i benviguda. Informació sobre la regidoria de barri 

B. Punts d’actualitat municipal 

C. Seguiment de les accions al barri 

D. Torn obert de preguntes 

3. Punts tractats i acords 

A. Salutació i benviguda. Informació sobre la regidoria de barri 

El regidori de barri, Xavier Vila, obre la sessió donant la benvinguda als i a les 

assistents a l’assemblea. Explica el funcionament de la sessió i recorda els 

objectius i horaris d’atenció de la regidoria de barri. 
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B. Punts d’actualitat municipal 

i. Servei de zona blava 

El regidor de Participació Ciutadana explica la situació de contractació del 

servei de zona blava als i les assistents. A l’entrada del nou equip de 

govern el contracte amb l’empresa gestora del servei es trobava en fase 

de pròrroga i sense haver preparat la renovació de la contractació. Això 

ha dut l’Ajuntament ha haver de suspendre del servei, però a l’hora ens 

ha permet estudiar altrews vies per millorar el servei, tant amb millor 

tecnologia com a estudiar opcions per bonfiicar a la ciutadania de Sant 

Andreu. S’està treballant per implantar la mateixa aplicació que s’utilitza 

a l’Àrea Metropolitana per unificar el servei amb altres poblacions veïnes. 

Cal entendre que a Sant Andreu hi ha un dèficit d’unes 9000 places 

d’aparcament tenint en compte el nombre de vehicles censats, i per tant 

s’han de buscar maneres de motivar la rotació d’aparcament alhora que 

impulsant el comerç local. 

ii. Pla de sequera 

El regidor de Participació Ciutadana informa de les mesures principals de 

l’actual Pla de Sequera i de les afectacions que suposaran per la 

ciutadania de Sant Andreu de la Barca. Actualment la ciutat es troba en 

fase d’emergència 1, el que implica mantenir un consum de 200 litres per 

habitant i dia. S’exemplifiquen alguns consums d’activitats quotidianes i 

d’higiene per conscienciar als i les assistents, i s’alerta que es probable 

que les restriccions augmentin durant les properes setmanes si la situació 

no millora. 

C. Seguiment de les accions al barri 

El regidor de barri, Xavier Vila, explica quines han estat les accions més 

rellevants al barri, i quines es troben pendents o en execució: 

- Cobertura de les vies del tren: Fer la cobertura tal com estava plantejat el 

projecte era inviable fer-la perquè només es podia treballar 3 hores 

efectives per la nit a sobre la via, i econòmicament cap empresa ho 

trobava viable. Es va plantejar un sistema constructiu diferent, i que a més 

podria fer transitable una bona part de la cobertura, però els primers 

estudis dels murs ho van fer inviable (per normativa). Estem mirant com 

fer viable la cobertura. Es fa incís en que aquestes accions no són 

incompatibles amb el projecte de soterrament total de les vies del tren, 
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però aquest és un projecte on cal involucrar a tota la ciutat perquè s’hauria 

d’incloure als pressupostos de la Generalitat. 

- Es van fer les accions de poda que es demanaven des de l’associació de 

veïns. 

- Al carrer Sardana hi ha un llum que es va apagar per l’ús del local que hi 

tocava, però l’ús d’aquest local ha tornat a canviar. S’ha de reposar, així 

com treballar per millorar la potència de llum del carrer, que és 

generalment insuficient. 

- Es va treballar sobre la queixa de les sancions d’uns veïns i els seus 

gossos, tot i que finalment aquests veïns no pertanyien al barri del Pla de 

l’Estació. 

- Sobre la pista esportiva del carrer Verge del Carme, s’han retirat les 

tanques en mal estat que ocasionaven problemes de seguretat. Està 

pendent la seva substitució per reixes de doble torsió. Així mateix, 

s’explica que el projecte de remodelar la pista està encarregada a la 

fundació Johan Cruyff, que de moment no ha donat resposta però tan bon 

punt es coneguin noves informacions es farà arribar a l’associació de 

veïns. 

 

D. Torn obert de paraula 

V1: es consulta, a petició d’alguns veïns, si la plaça 11 de setembre es considera 

zona residencial, i es pregunta si hi poden haver restaurants. 

E.G2.: Si hi ha locals comercials no és zona residencial. Si hi ha locals comercials 

i s’ha instal·lat establiments de bars i/o restaurants s’aplica la Ordenança 

municipal reguladora de l’ocupació de l’espai públic mitjançant terrasses al servei 

dels establiments de restauració a Sant Andreu de la Barca. Una altra cosa és la 

consideració a nivell cadastral de la zona on viuen, i que fa que el valor cadastral 

sigui major o menor en funció de diferents factors. 

V: pregunta si el parc de la plaça 11 de setembre és un dels propers parcs a 

remodelar.  

E.G.: explica que s’està estudiant quins parcs han de ser els propers, però 

aquesta és una de les possibilitats. 

                                                           
1 Abreviatura de veí/na, per garantir l’anonimat dels i de les assistents. 
2 Abreviatura d’Equip de Govern. 
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V: es queixa de la lliure circulació de gossos a la plaça, que orinen i defequen 

per tot el parc. 

E.G.: es prèn nota de la demanda, que és generalitzada a tota la ciutat, i explica 

que cal regular aquesta situació mitjançant les ordenances municipals i la 

implantació del cens d’ADN caní. S’explica que estan fent accions de 

sensibilització com els cursos de tinença responsable d’animals o el repartiment 

de bosses d’aigua per diluir els orins. 

Sense més punts a tractar, es conclou l’assemblea amb el vist-i-plau dels i de les 

assistents. 

 

 

 


